
MARIJANA RIMANIĆ: 

 - Dobro jutro. Lijepo vas svih pozdravljam. Jel' me čujete bolje? Lijep pozdrav svima. 

 Moje pitanje je upućeno gradonačelniku a tiče se obnove osnovne škole na Kajzerici. 

 Ta je škola kao što znamo obnovljena odnosno izgrađena je 2014. godine, dakle 

relativno nedavno, ali objekt unatoč tome što je dosta mlad već sada ima znatne probleme na 

fasadi. Fasada je mjestimično u derutnom stanju, ali isto tako pojedini dijelovi te škole imaju 

problema sa curenjem, sa prokišnjavanjem, a voda koja curi je u najvećoj mjeri oštetila 

dvoranu, sportsku dvoranu u sklopu te škole.  

Grad je najavio sanaciju tih oštećenja. Pa me zanima u kojem je stanju ta sanacija, da li su već 

neke aktivnosti provedene da se ta škola obnovi i kada bi učenici i učenice mogli očekivati da 

pohađaju u potpunosti obnovljenu školu? Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Hvala na pitanju zastupnice Rimanić. 

 Kao što ste i sami rekli na žalost nas nisu dočekale samo stare derutne nesigurne škole 

i škole u tri smjene što je ono, Zagreb je rekord po tome, nego čak i neke nove škole koje su 

nas dočekale, relativno nove su u takvom stanju da već trebaju ići u obnovu jer su loše 

izgrađene i loše izvedene. Jedna od njih je upravo na Kajzerici. O detaljima će reći više 

dogradonačelnica Dolenec jer vodi tu radnu skupinu za izgradnju vrtića i škola. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Izvolite, zamjenica gradonačelnika Danijela Dolenec. 

 

 DANIJELA DOLENEC: 

 - Evo lijepi pozdrav još jednom. 

 Pretpostavljam da ste mnogi ulovili, više puta je Osnovna škola Kajzerica bila i u 

medijima, zna se pojaviti i na pitanju na radio Sljemenu koje dobivamo tjedno, jer je to velika 

frustracija za one koji pohađaju tu školu. To je velika škola, preko 700 učenika, a dvoranu 

koristi i IV. Gimnazija i još 500-tinjak učenika. I od kad je otvorena pucaju ploče po fasadi jer 

se napucava na njih lopta iz različitih razloga itd. I već je sanirano. I u prošlom mandatu je od 

početka bio problem sa tim pločama na fasadi. Ali rađeni su radovi sanacije posljedica da tako 

kažem bez da se zapravo shvatilo što je uzrok tome što je unutra, dakle procurjevanje.  

Prije svega u sportskoj dvorani je dignuti parket ali i drugdje po školi.  

Tako da sad je prilično jasno da i zbog puknuća tih vanjskih fasadnih ploča, zbog loše drvene 

stolarije dolazi do slijevanja vode po zidovima dvorane a hidroizolacija propušta u suterenski 

dio objekta dvorane tako da nije više dovoljno samo sanaciju, iako sada jesmo pokrenuli… 

Nadležni Ured za obrazovanje je naručio novi projekt sanacije same fasade ali to neće riješiti 

problem. Tako da smo pokrenuli postupak kroz mega ured cjelovite sanacije dvorane što je 

ozbiljna investicija od preko milijun i pol eura i to onda ide kao veliki postupak nabave 

izvođača. Tek nakon što takva kvalitetna sanacija uzroka problema bude provedena biti će i ta 

trodjelna dvorana u potpunosti u funkciji. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 Za sad s obzirom da je trodjelna ona se može djelomično koristiti tako da se nastava 

odvija ali svakako u smanjenim okolnostima. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Gospođo Rimanić, želite li dodatno objašnjenje? Da. Izvolite. 



 

 MARIJANA RIMANIĆ: 

 - Zamolila bih dodatno pojašnjenje odnosno informaciju o rokovima, ako imate 

konkretne rokove da znamo kada možemo očekivati, kada učenici mogu očekivati obnovljenu 

dvoranu. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala. Objašnjenje će dati zamjenica gradonačelnika Danijela Dolenec. 

 

 DANIJELA DOLENEC: 

 - Evo znači što se tiče prijašnje povijesti sanacija ploče je bila i 2018. i 2019.  

Mi smo sada sklopili ugovor za novu sanaciju fasade i vanjske stolarije, sportske dvorane i tu 

je rok izvođenja dva mjeseca tako da taj znači recimo posljedični problem će biti riješen 

relativno brzo. Ali ovaj veliki postupak sanacije dvorane sad kreće postupak nabave izvođača 

što onda znači u pravilu tri do četiri mjeseca dok mogu krenuti radovi.  

Ja se nadam da ćemo potpuno funkcionalnu sportsku dvoranu imati za sljedeću pedagošku 

godinu odnosno školsku godinu. 

 

 


